
Protokół Nr XLII/17 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 31 lipca 2017 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.04 

Zamknięcie obrad – godz. 17.31 

Ad. 1 

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczy 13 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, gości 
zaproszonych oraz lista pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki do 
protokołu). 

Ad. 3 

Na Sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. Pawła Wielgusa. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej z 
dnia 22 czerwca 2017 roku. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 

Głosowało 13 radnych:   za - 13   przeciw -  0  wstrzymało się - 0. 

Ad. 5 
 

Przewodniczący RM - wniósł o wprowadzenie po pkt. 5 pkt. 5a celem wręczenia gratulacji 
zaproszonym gościom oraz zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego 
radnym porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Burmistrz - wyjaśnił, że w związku z trwającymi pracami nad dostosowaniem potrzeb i 

możliwości finansowych na realizację kolejnych zadań należy dokonać zmian w WPF. 

Burmistrz wniósł o zdjęcie z porządku obrad w pkt. 7 DRUKU NR 4 tj; projektu uchwały o 

zmianie uchwały sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków oraz w 

konsekwencji powyższego, o zmianę numeracji dotychczasowych druków nr 5 i nr 6 

odpowiednio na nr 4 i nr 5. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem zmiany 

zgłoszonej przez Przewodniczącego RM i Burmistrza. 

Głosowało 13 radnych:   za - 13  przeciw - 0      wstrzymało się - 0 . 

 

 



Ad. 5a 

Burmistrz - wręczył list gratulacyjny Panu Tadeuszowi Harłukowiczowi za zajęcie II miejsca w 
regionalnym etapie konkursu „Bezpieczne Gospodarstwo Rolne”, którego celem jest 
promocja zasad bezpieczeństwa pracy, ochrona zdrowia i życia w gospodarstwie rolnym. 
Burmistrz pogratulował sukcesu życząc owocnej i bezpiecznej pracy.  

T. Harukowicz - w imieniu żony i swoim podziękował wszystkim za pomoc oraz Burmistrzowi 
i Komendantowi Straży Miejskiej za oświetlenie i zmianę organizacji ruchu w celu 
zabezpieczenia głównej ulicy.  

Burmistrz - wręczył gratulacje Zespołowi Ludowemu Katarzynki ze Ścinawki Górnej za 
zajęcie I miejsca w przeglądzie zespołów ludowych Róża Kłodzka oraz w kategorii nagroda 
publiczności, które odbyły się w miejscowości Pstrążna życząc dalszego rozwoju i sukcesów. 

Stanisław Bury - podziękował w imieniu całego Zespołu za wyróżnienie i wsparcie. 

Ad. 6 

Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 23 czerwca 2017 roku do 31 
lipca 2017 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

J. Gorczycki - zapytał na jakim odcinku drogi Tłumaczów-Gorzuchów będą prowadzone 
prace remontowe.   

Burmistrz - wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy jest po rozmowie z firmą, która wygrała przetarg i 
z Urzędem Marszałkowskim i stwierdzili oni, że jest koncepcja budowy drogi od Tłumaczowa 
do Gorzuchowa a całe zadanie ma zostać zakończone poprzez trzy etapy realizacyjne w 
roku 2019. Burmistrza zaniepokoił fakt rozmowy z kierownikiem budowy, który powiedział, że 
na ten rok zostały przyznane środki przez DSDiK w wysokości 2 500.000,00 zł i zastanawiają 
się czy prace kontynuować wybiórczo  czy wejść na realizację tą kwotą dowolnego odcinka.  
Po takiej informacji Burmistrz wystosował pismo do Marszałka Województwa i DSDiK i 
oczekuje na odpowiedz. Gmina ma mikroskopijny wpływ na wydawanie poleceń firmie, której 
zamówienia udzielił Marszałek Województwa. Po otrzymaniu odpowiedzi od Marszałka 
Województwa i Dyrektora DSDiK udzieli szczegółowych wyjaśnień na pytanie.  

O godz. 1636Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 1650. 

Ad. 7 
 
 
DRUK NR 1 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu 
Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Radków na lata 2017-2021 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 



R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych: za -13   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 2 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłodzkiego, w 
formie dotacji celowej na realizację inwestycji pn.: „Przebudowa nawierzchni drogi 
powiatowej nr 3312D na odcinku Nowa Ruda Słupiec-Ścinawka Średnia na długości 
660 m” 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych: za -13   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 3 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 
Miasta i Gminy Radków 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o głosowanie nad przyjęciem 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 



B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych: za -13   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 4 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2017 rok 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych: za -13   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 5 w sprawie przystąpienia Gminy Radków do Porozumienia na rzecz 
realizacji projektu pn. „Z rodziną przez Pogranicze Kłodzkie” 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 



Głosowało 13 radnych: za -13   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 8 
 
Nie było. 
 
Ad. 9 
 
Nie złożono. 
 
Ad. 10 

 
O godz.1705 liczba radnych zmniejszyła się do 12 - z udziału w obrad zwolniła się radna A. 

Rakowska. 

S. Kołodziejczyk - mieszkańcy Ścinawki Dolnej mieszkający w okolicach mostu proszą o 
zamontowanie barierek na moście przez rzekę Ścinawka. 
 
Burmistrz - poprosił o uściślenie miejsca położenia mostu. 
 
S. Kołodziejczyk - most przez rzekę Ścinawka w okolicach Starego Młyna. 
 
Burmistrz - wyjaśnił, że dwa razy były montowane barierki, które zostały wycięte przez 
rolników dojeżdżających do pól.  Burmistrz zgadza się z radnym, że barierki powinny zostać 
zamontowane jednak uważa, że kolejne zamontowanie barierek nie rozwiąże problemu. 
Burmistrz zaproponował spotkanie z rolnikami w celu omówienia i rozwiązania problemu.   
 
S. Kołodziejczyk - postara się zorganizować spotkanie z rolnikami. 
 
Burmistrz - w uzupełnieniu do przedstawionego sprawozdania w zakresie zadań 
inwestycyjnych dodał, że: 

1.  Wniosek na budowę kanalizacji Radkowa został wpisany na listę rankingową. Lista 
liczy około 138 pozycji. Na pewno nie otrzymamy środków w pierwszym rzucie. 
Otrzymamy je na pewno ale nie wiem kiedy to nastąpi gdyż będzie to zależeć od 
wyniku przetargów i od alokacji środków jakie dokona Minister Finansów do 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  

 
2. Na wiosnę otwiera się program Odnowa Wsi, który był zawieszony. Gmina chce 

wejść w inne zadania z programu PROW, który będzie finansował w obszarze 
ochrony zabytków i obiektów na terenach wiejskich z szerzeniem kultury, sportu i 
turystyki. Są przygotowane projekty na obiekty zabytkowe w Wambierzycach 

 
3. Zmieniły się zasady przyznawania środków w programie usuwanie skutków klęsk 

żywiołowych. Okres realizacyjny na usunięcie skutków klęsk żywiołowych został 
ustalony na trzy lata oraz wyznaczone przedsięwzięcie na wniosek Wojewody 
zatwierdza Ministerstwo Administracji 

 
4. Zadanie związane z regulacji rzeki Ścinawka jest na dobrej drodze i na rok następny 

zostanie wdrożony projekt. Gmina uczestniczy w projekcie w zakresie decyzji 
środowiskowych 

 
5. Projekt wodociągowania Bieganówka jest na drugim miejscu lisy rankingowej i w roku 

2018 Bieganówek doczeka się wody 
 



6. Dobrze rozwija się sprawa zagospodarowanie terenów starej Cegielni w Ścinawce 
Średniej na obszarze 18 ha. Została wydana decyzja środowiskowa podtrzymująca 
stanowisko Gminy w decyzji własnej i inwestora  

7. Opóźnia się inwestycja budowy hotelu nad zalewem z powodu braku środków. 
 
Burmistrz podziękował za przyznanie podwyżki 

 
Przewodniczący RM: 
 

1. odczytał pismo Wojewody Dolnośląskiego dotyczące obszarów szczególnego 
zagrożenia powodzą 

 
2. odczytał sprawozdanie z realizacji Programu pn. „Radkowska Karta Dużej Rodziny” 

(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 

 
Ad. 11 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XLII sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 
 

Protokołowała:          Przewodniczący 

Lucyna Połowczuk          Rady Miejskiej w Radkowie 

Stanisław Hajłasz 

 


